
  

 

       
Til: Styremedlemmer                                                              Tromsø 13. mai 2020  
Kopi: kontrollkomiteen  
  

   

REFERAT FRA STYREMØTE I TROMS SKIKRETS   

Teams, 13. mai 2020, kl. 20.00 – 21.40 
 

Til stede: Turid Krudtå, Per-Åke Heimdal, Jon Arne Torbergsen, Jan Eivind Pettersen,  
Øyvind Hansen, Hans-Petter Bergseth, Kenneth Mikkelsen, Merete Fosslund 

Forfall: Toralf Heimdal 

Referent: Birgitte Gustavsen 
 

43/19-21) Prioritering anlegg Troms Skikrets 

Skikretsen er bedt om å innstille to anlegg som skal inngå i en prioriteringsliste ifb 
anleggspolitisk program. 

  Momenter som ligger til grunn for prioriteringen: 

- Anlegget ligger i anleggsplanene til skikretsen 
- Økonomisk og formelt realiserbart 
- 6 års perspektiv 
- Gren 
- Målgruppe 
- Geografisk beliggenhet 
- Kostnadsramme 

 

Anlegg innstilt fra Troms Skikrets (ikke prioritert rekkefølge): 

- Harstad Alpinklubb/Medkila Skilag/IF Kilkameratene – Snøproduksjon 
- Tromsø Alpinklubbb – Utvkling av anlegg, Kroken Alpinsenter 
(Arktisk arena ligger allerede inne på Skiforbundets liste.) 

 

Hva er anleggspolitisk program (ekstraordinære spillemidler)? 
Dette er en post med spillemidler som kan gis som ekstrafinansiering utover ordinære 
spillemidler. Det er derfor en «toppfinansiering» og kan i beste fall utgjøre differansen 
mellom 33% (ordinære spillemidler) og 50% som er maks andel spillemidler som kan 
påregnes i et prosjekt. Eks: Et anleggsprosjekt med kostnadsramme på 9 mnok kan tildeles 3 
mnok i ordinære spillemidler og følgelig maks 1,5 mnok i ekstraordinære spillemidler. 

 

 
44/19-21) Status Korona 
  Etter møte mellom kretsledere og NSF 12. mai var følgende saker diskutert: 

- NSFs forståelse for arbeidsoppgaver i kretsleddet. Egen sak i Skistyret. 
- Organisasjonsutvikling i NSF. Kretsledere krever å bli involvert i prosessen ifb 

kartlegging av adm.sjefers arbeidsoppgaver. 



- Norges Skiforbunds ting er utsatt med ett år. Konsekvenser av dette ble diskutert. 
Bla. Kretsenes turnus ifht NSF. 

- Regionlag langrenn. Usikkerhet ifb finansiering, mulig bare ut 2020. 
 

Det er fortsatt ikke noen aktivitet rundt ansettelse av ny adm.sjef i Troms. 
 

 
Møtet hevet kl.21.40. 
 


